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Født 1964 
Uddannet fra Danmarks Journalisthøjskole i 1992. Har bl.a. været vært på Københavns Radio, Klima og Miljø på P1 
og P1 Debat. Har desuden en fortid i forskellige job som projektleder, underviser, tv-tilrettelægger og redaktør.  
Har en svaghed for: mennesker, der engagerer sig og tør søge om bag vedtagne dogmer og sandheder. 
Det gode indslag: har et hjerte, billeder og en god fortælling. 
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Paneldeltagerne indleder med kort at give deres synspunkter på, hvad vi gør, når der kommer flere biler på 
vejene? Vi har en stor opgave med at finde løsninger, der skaber fremkommelighed for de mange, som i dag 
bruger vejene. Løsninger, som kan mindske væksten i trafikken og dermed skabe mindre trængsel på vejene. Der 
er et stort ønske om at ændre transportvanerne frem for udelukkende at fortsætte med at udbygge de trafikale 
årer.  
 
Det er disse udfordringer, som paneldeltagerne vil diskutere på Vejforum 2014. 
 


